

<p>FAU-møte Minde skole</p> <p>Referat</p>	<p>Tid: 23.05.2023 klokka 18.00</p> <p>Sted: Personalrommet Minde skole</p>
--	---

Møtedeltakere				
Klasse	Representant	Til stede	Vararepresentant	Til stede
1a	Torkil Wiberg (Trivselsgruppen) <a href="mailto:torkilwiberg@gmail.com">torkilwiberg@gmail.com</a>		Jannike Røtne <a href="mailto:j_rotne@yahoo.no">j_rotne@yahoo.no</a>	
1b	Pia Lillebø Berntzen (Trivselsgruppen) <a href="mailto:Pia.lilleboe.berntzen@gmail.com">Pia.lilleboe.berntzen@gmail.com</a>		Franziska Gørtler <a href="mailto:franziska.goertler@zoho.com">franziska.goertler@zoho.com</a>	
2a	Jørgen Seljenes (Trafikkgruppen) <a href="mailto:Jorgen.seljenes@gmail.com">Jorgen.seljenes@gmail.com</a>	x	Guro Parr Klyve <a href="mailto:guroklyve@gmail.com">guroklyve@gmail.com</a>	
2b	Marta Gjerdåker (17. maigruppen) <a href="mailto:Marta.gjerdaaker@gmail.com">Marta.gjerdaaker@gmail.com</a>	x	Kjersti Sellevåg <a href="mailto:kjerstisellevag@hotmail.com">kjerstisellevag@hotmail.com</a>	
3a	Kristoffer Jul-Larsen (Trafikkgruppen) <a href="mailto:kristoffer@fastmail.fm">kristoffer@fastmail.fm</a>		Stig Hausberg <a href="mailto:stig.hausberg@gmail.com">stig.hausberg@gmail.com</a>	
3b	Elisabeth-Marie Pettersen (Trivselsgruppen) <a href="mailto:elisabeth.berg.pettersen@gmail.com">elisabeth.berg.pettersen@gmail.com</a>	X	Åse Merete Solheim <a href="mailto:aasesolheim@yahoo.no">aasesolheim@yahoo.no</a>	
4a	Marta Gjerdåker (17. maigruppen) <a href="mailto:Marta.gjerdaaker@gmail.com">Marta.gjerdaaker@gmail.com</a>	X	Åse Ynesdal-Jetmundsen <a href="mailto:aseyjet@outlook.com">aseyjet@outlook.com</a>	
4b	Guro Parr Klyve (17. maigruppen) <a href="mailto:guroklyve@gmail.com">guroklyve@gmail.com</a>	x	Silke Appel <a href="mailto:silke_appel@yahoo.de">silke_appel@yahoo.de</a>	
5a	Jörg Assmus (Trafikkgruppen) <a href="mailto:joerg@fjellfolk.org">joerg@fjellfolk.org</a>		Maria Eid mehamrebo@hotmail.com	
5b	Cecilie Strandheim (Trivselsgruppen) <a href="mailto:strandheimcecilie@gmail.com">strandheimcecilie@gmail.com</a>	x	Caroline Power <a href="mailto:carpower@gmail.com">carpower@gmail.com</a>	
6a	Beate Faye-Aven (17. maigruppen) <a href="mailto:avenbeate@hotmail.com">avenbeate@hotmail.com</a>		Marit Mork <a href="mailto:marit_mork79@hotmail.com">marit_mork79@hotmail.com</a>	
6b	Siri Løken (17. maigruppen) <a href="mailto:lokensiri@gmail.com">lokensiri@gmail.com</a>	X	May Linn Gjerde Nilsen <a href="mailto:maylinnnilsen@gmail.com">maylinnnilsen@gmail.com</a>	
7a	Gry Blåflat Vikesland (Trafikkgruppen) <a href="mailto:gry@sprakverkstaden.no">gry@sprakverkstaden.no</a>	x	Gerd Eli Lindtjørn <a href="mailto:gerdeli@gmail.com">gerdeli@gmail.com</a>	
7b	Nynke Leijstra (Trafikkgruppen) <a href="mailto:Nynke.leijstra@icloud.com">Nynke.leijstra@icloud.com</a>		May Linn Gjerde Nilsen <a href="mailto:maylinnnilsen@gmail.com">maylinnnilsen@gmail.com</a>	
	Rektor Susanne Gade Utne <a href="mailto:Susanne.utne@bergen.kommune.no">Susanne.utne@bergen.kommune.no</a>	x		

Styret i FAU Minde skole:

Elisabeth-Marie Berg Pettersen – Leder

Marta Gjerdåker – Nestleder

Torkil Wiberg – Kasserer

E-postadresse styret: [fau.minde.skole@gmail.com](mailto:fau.minde.skole@gmail.com)

Sak		Diskusjon	Ansvarlig for oppfølging + Frist
1	Rektors punkt	<p>Susanne infomerer om at hun startet 2. mai. Hun har startet med presentere seg i klassene og hilse på alle barna. Hun har også hatt intervjuer, møter og andre administrative oppgaver, så hun har hatt en hektisk start. Men føler seg godt tatt imot blant hyggelige folk på skolen.</p> <p>Senter for fysisk aktiv læring (SEFAL) og Minde skole skal være partnere i 2 år. Forskere kommer til skolen. Disse er eksperter på fysisk læring. Minde har søkt og blitt godkjent, blant annet på grunn av lite areal rundt skolen.</p> <p>13. juni skal ledergruppen møtes med den andre skolen i samarbeidet, Salhus skole. 13. september (planleggingsdag) skal lærerene være sammen i en kick-off, mulig også fagarbeidere og assistenter.</p> <p><a href="https://www.hvl.no/sefal/">https://www.hvl.no/sefal/</a></p> <p>Skolen har vaktmester som sjekker branntekniske forhold. I forberedelser til 17.mai ble det plassert en fryser og et kjøleskap i rømningsvei, utenfor administrasjonen. Dette må ikke forekomme neste år. 17.mai-gruppen oppdaterer erfaringsdokument med dette punktet.</p> <p>Når nøkler skal hentes til 17.mai, bør det avtales i god tid. Denne gangen ble nøkler hentet litt for seint, over halv 4 på 16.mai. 17.maigruppen oppdaterer erfaringsdokumentet med også dette punktet.</p> <p>FAU diskuterer med ny rektor å ta opp igjen samarbeid med Langedgården. Rektor skal sjekke opp i dette og komme med tilbakemelding.</p> <p>Kulturskolen har ikke hatt undervisning på Minde skole på mange år. Rektor informerer om at skolen ikke setter begrensinger. Guro følger opp.</p> <p>Kulturkarusellen diskuteres også. Dette er et opplegg med kurs for SFO-ansatte, rektor sjekker opp i dette og melder tilbake.</p> <p>FAU oppfordrer ny rektor til å fortelle litt om musikkundervisning på Minde skole. Hva står i læreplan? Er musikk tenkt som eget fag? Rektor informerer litt i neste møte.</p> <p>Jørgen informerer rektor om gå- og sykle til skolen aksjon, «Beintøft» som skal foregå i høst. Jørgen sender materiell og info om påmeldingsfrist til rektor.</p>	Elisabeth + alle representanter
2	Gjennomgang av årshjul	Saker i årshjulet følges opp av de enkelte undergrupper. Årshjulet legges på skolens nettside.	

3. Status undergrupper			
3.1	Trivselsgruppen	Elisabeth-Marie følger opp samarbeid med Ny-Krohnborg om aktiviteter.	Elisabeth-Marie
3.2	Trafikkgruppen	Jørgen har oppdatert trafikksikkerhetsplanen.  To lenker til kommunen sine nettsider for rapportering om feil og mangler på vegsaker (lys, gangfelt, skilt, osv) ligger i planen. Det oppfordres til at alle melder inn saker om veg eller trafikk som bør rettes av kommunen. Jo flere varsler, jo større er sjansen for at feil og mangler rettes opp. Jørgen ber rektor om å sende disse lenkene ut på Vigilo.	Jørgen
3.3	17. mai-gruppen	Oppsummering fra 17.mai: Generelt et bra arrangement, ingen store problemer. Gode tilbakemeldinger, godt lydanlegg, gode taler og underholdning.  Erfaringsdokument fra 17.mai skal oppdateres, dette arbeidet er startet på. Alle i 17.maigruppen skal komme med innspill. Revidert dokument presenteres i neste FAU-møte.	Guro
4	Budsjett og regnskap	Torkil var ikke på møtet. Ingen oppdateringer på punktet.  Regnskap fra 17.mai presenteres i neste møte.	Torkil
5	Eventuelt		
5.1	Digitalisering av skolehverdagen	Kristoffer har laget presentasjon: «Hva vet vi om digitalisering av skolen?»  Dette er en innledning til tema som blir drøftet i neste 3 FAU-møter. Etter disse møtene, formulerer FAU noen spørsmål til skoleledelsen. Det diskuteres også å lage foreldreundersøkelse.  Tema neste 3 møter: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lesing og skriving</li> <li>• Digitalisering og sosiale relasjoner</li> <li>• Konsentrasjon</li> </ul> (Kristoffer var ikke til stede på møtet, dette punktet utsettes til neste møte.)	Kristoffer
5.2	Årshjul	På neste møte tar vi opp årshjulet og ser om det er punkter som skal oppdateres til neste skoleår.	Marta
6.	Avtale neste møte	Tirsdag 06. juni klokka 18. Marta kaller inn.	Marta